

桃園行政處公告

中文標題：112 學年度大學個人申請入學招生考試桃園校區車輛停放管制規劃

英文標題：2023-24 AY University Admission by Application Examination

Taoyuan Campus Parking Control Notice

一、實施日期：112 年 5 月 26~28 日(星期五~日)3 天。

1. Implementation Period: 3 Days, from May 26 (Friday) -May 28 (Sunday), 2023.

二、車輛停放管制：

2. Parking Control:

(一)機車：

(1) Motorcycle:

1. 學生室內機車停車場 B1 層將淨空，做為考生家長汽車停車用，請學生務必於 112 年 5 月 25 日(星期四)晚上 17 時前，將機車移至 B2 層停放。

To provide more parking spaces for exam takers' parents, students are required to move your motorcycles from B1 student indoor motorcycle parking lot to B2 before 17:00PM on May 25 (Thursday), 2023.

2. 教職員同仁請停放 Q 棟、EE 棟原機車停車位；其餘同仁與考生一律停放於學生室內機車停車場 B2 層。

Faculty and staff members please park your motorcycles in your original parking space; exam takers are required to park at B2 student indoor motorcycle parking lot.

(二)汽車：

(2) Vehicles:

1. 桃園校區所有汽車停車場(含 Q、EE 棟地下停車)、成功校區汽車停車場、環校道路汽車停車格禁止停放車輛，以提供考生家長汽車停放，請教職員生之汽車配合於 112 年 5 月 25 日(星期四)晚上 22 時前駛離。

Parking is not allowed in any parking lot on Taoyuan campus (including basement parking in Q and EE buildings), Chengkung area parking lot and parking spaces along the campus roadways (including the road to Chengkung area) to reserve space for exam takers' parents. Faculty and staff are required to move their vehicles before 08:00PM, April 25 (Thursday), 2023.

2. 112 年 5 月 26、27、28 日(星期五、六、日)除持有 112 學年度大學個人申請入學招生考試臨時停車證者可駛入校區外(車輛請停放於 EE 棟地下室及 P 棟兩側停車格)，本校所有人員車輛一律禁止駛入校區(是日校內所有原核發停車證均暫停使用)，請搭乘大眾交通運輸車輛入校。

Only Oral examination committee members' vehicles (with Examination Day Special Parking Pass) can enter campus on April 25, 2023 (Friday); other vehicles are not allowed enter campus. Faculty and staff members, please take public transportation to campus.

桃園行政處總務組：吳惠子敬啟 分機:3706

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Wu, Hui-Tzu Ext: 3706